
 

 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad LXXI Sesji Rady Miejskiej, która 

odbyła się w dniu 25.05.2023 r. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 2 interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie progów zwalniających na ulicy Sudeckiej przy ZSO. 

2. Interpelacja w sprawie bieżącego usuwaniu ubytków w nawierzchni ulicy Bytomskiej. 

 

Radny Grzegorz Gniełka – złożył 1 zapytanie: 

1. Zapytanie w sprawie wzrostu cen wody w mieście. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Bartosz Karcz – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie zmiany organizacji ruchu przy ulicy Brzozowej. 

 

Radna Gerda Król – złożyła 1 zapytanie: 

1. Zapytanie w sprawie domków fińskich i terenu, na którym są usytuowane. 

 

Radny Mariusz Kubas – złożył 1 interpelację i 1 zapytanie ustne w pkt. 3: 

1. Interpelacja w sprawie poprawy stanu nawierzchni ulicy Wojska Polskiego. 

2. „Chodzi mi o przedstawienie Radnym w formie pisemnej i o to wnioskuje jakie cele zarządcze miał 

zarząd spółki ZOZ za 2022 rok. Czy te cele zostały osiągnięte i w związku z tym jeżeli te cele zostały 

osiągnięte, czy z tego tytułu zostanie wypłacone dodatkowe wynagrodzenie w tej części zmiennej 

oczywiście bo jak wiadomo Prezes jest na kontrakcie i bym prosił jaka to by była kwota jeżeli takie 

wynagrodzenie dodatkowe za osiągnięte cele zarządcze za rok rachunkowy 2022 zostały osiągnięte?” 

 

Radny Artur Pawłowski – złożył 3 interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie zastosowania urządzeń uspokojenia ruchu na ulicy Sudeckiej. 

2. Interpelacja w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Matki Polki. 

3. Interpelacja w sprawie oczyszczenia placu kościelnego Parafii NSPJ. 

 

Radna Zofia Pogoda – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie ograniczenia prędkości na ulicy Kubiny. 

 



 

 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 2 interpelacje i 2 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie drogi na granicy miasta, pomiędzy ulicą Szpitalną, a Gwarecką. 

2. Interpelacja w sprawie skrzyżowania ulicy Katowickiej z ulicą Szpitalną. 

3. Zapytanie w sprawie sytuacji w Zespole Opieki Zdrowotnej. 

4. Zapytanie w sprawie wynagrodzeń w zarządach i radach nadzorczych spółek MPGK, MPUK, ZOZ 

i MPGL. 

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 2 interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie umieszczenia wiat śmietnikowych na lipińskich placach. 

2. Interpelacja w sprawie przycięcia drzew na placu przy ulicy Wallisa 7,8,9,10 w Lipinach. 

 

Radna Bożena Wojciechowska-Zbylut – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie remontu nawierzchni ulicy Wodnej. 

 

 

 


